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KOMISJA BUDŻETOWA  
I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 
 
AO.BR.0012.3.60.2024 
 
 

PROTOKÓŁ NR 60/2024 
Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETOWEJ I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 19 marca 2024 r. 
 
 
Ad. 1. Otwarcie Komisji i stwierdzenie quorum. 

 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego – Zbigniew 
Markowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego, które odbyło 
się w dniu 19 marca 2024 r. i powitał członków Komisji, Skarbnika Powiatu – Barbarę Golon, 
Sekretarza Powiatu – Ewę Bąbelek, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Tomyślu 
– Bogumiłę Sprywę, Kierownika Wydziału Infrastruktury Drogowej – Magdalenę Chwalisz – 
Burzyńską oraz pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu Powiatu.  
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że 
radni otrzymali proponowany porządek obrad wraz z materiałami na tablety i poprosił radnych 
o potwierdzenie swojej obecności drogą elektroniczną. 

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 5 radnych i stwierdził quorum 
oraz prawomocność obrad. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 Nieobecny radny Adam Frąckowiak, radny Edwin Pigla (radny dołączył do posiedzenia 
o godz. 13.13) i starosta Andrzej Wilkoński. 
 
Ad. 2. Informacja z realizacji planu finansowego Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym 
Tomyślu za rok 2023 oraz plan na rok 2024. 
 
 Przewodniczący poprosił Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Tomyślu o 
zabranie głosu. 
 Dyrektor PUP poinformowała, że rok 2023 zakończył się ze stopą bezrobocia na 
poziomie 2,5 %. W ubiegłym roku Urząd Pracy przystąpił do pilotażowego projektu pn. 
„Profesjonalne doradztwo gwarantem sukcesu w karierze zawodowej”, dzięki któremu udało 
się pozyskać 500.000,00 zł. Dyrektor poinformowała, że plan budżetowy na 2023 rok został 
zrealizowany prawie w stu procentach. Z środków Funduszu Pracy zostało przeznaczone 
497.416,59 zł na realizację 105 staży. Zrealizowano szkolenia dla osób bezrobotnych dla 145 
osób. Umożliwiono odbycie prac interwencyjnych 23 osobom, robót publicznych 2 osobom, 
prac społeczno-użytecznych 7 osobom. Co więcej, doposażono stanowiska pracy dla 13 osób. 
Wsparcie finansowe z PUP umożliwiło 50 osobom otworzyć swoją działalność gospodarczą (24 
osoby dzięki środkom pochodzącym z Funduszu Pracy, a 26 osób z środków unijnych). Jedna 
osoba skorzystała z dofinansowania na studia podyplomowe. Bon na osiedlenie otrzymały 3 
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osoby, a 379 osób skorzystało z pomocy finansowej przeznaczonej na utrzymanie stanowiska 
pracy.  
  Przewodniczący zapytał, ile osób uzyskało pomoc z Urzędu Pracy w 2023 roku? 
 Dyrektor PUP odpowiedziała, że pracownicy Urzędu Pracy wydają rocznie tysiące 
zaświadczeń. Przykładowo, samych zaświadczeń dla cudzoziemców było w ubiegłym roku 
około dwóch tysięcy.  
 Przewodniczący zapytał, ile osób jest zatrudnionych w Urzędzie Pracy? 
 Dyrektor PUP odpowiedziała, że w jednostce pracują 23 osoby. 
 Przewodniczący zapytał Skarbnika Powiatu, jaka jest wysokość środków finansowych 
budżetu Powiatu przeznaczonych dla Urzędu Pracy? 
 Skarbnik odpowiedziała, że Urząd Pracy otrzymuje środki z Funduszu Pracy na 
realizację projektów i programów, a wydatki bieżące i koszty osobowe pokrywane są z budżetu 
Powiatu. 
 Przewodniczący zwrócił uwagę, że Powiat Nowotomyski ma stosunkowo niski poziom 
bezrobocia. 
 Dyrektor PUP poinformowała, że w tym roku Publiczne Służby Zatrudnienia obchodzą 
105 – lecie istnienia. Dyrektor dodała, że z Funduszu Pracy w 2023 roku było wydatkowane 
10.000.000,00 zł. W ubiegłym roku 199 osób skorzystało z funduszy unijnych.  
 
 Radny Edwin Pigla o godzinie 13.13 dołączył do obrad Komisji. 
  
 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionej informacji są jeszcze pytania? 
 Radny Sylwester Kamyszek zauważył, że w sprawozdaniu jest informacja na temat 
zawarcia 24 umów finansowanych z Funduszu Pracy? Radny zapytał, czy jest to równoznaczne 
z podpisaniem umów z 24 osobami? 
 Dyrektor PUP odpowiedziała, że nie zawsze jest ta taka sama wartość. Zdarzają się 
sytuacje, w których pracodawca złoży jeden wniosek na prace interwencyjne dla trzech osób.  
 Radny Sylwester Kamyszek zapytał, czy wynagrodzenie za staże wypłacane jest co 
miesiąc? 
 Dyrektor PUP odpowiedziała, że tak. 
 Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił.  
 
 Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy o godzinie 13.17 opuściła obrady Komisji. 
 
Ad. 3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 
Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty Nowotomyskiego z działalności 
Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym są pytania? 
 Radny Sylwester Kamyszek odniósł się do punktu 4 z posiedzenia Zarządu z dnia 28 
lutego br. w sprawie petycji mieszkańców Dąbrowy. Radny zauważył, że na drodze powiatowej 
nr 2715P są wykonywane pewne prace i poprosił o przybliżenie tematu. 
 Członek Zarządu Edwin Pigla odpowiedział, że przedmiotowa droga została 
wyrównana na całym odcinku. Od strony Porażyna do przejazdu kolejowego został nawieziony 
tłuczeń. 
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 Przewodniczący poprosił o przybliżenie tematu w sprawie utworzenia Centrum 
Zdrowia 75+ oraz możliwości włączenia oddziału geriatrycznego do Wojewódzkiego Planu 
Szczególnej Opieki Geriatrycznej.  
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że od początku bieżącego roku wprowadzono 
przepisy prawne dotyczące opieki nad osobami starszymi. Zgodnie z wymogami w powiecie 
powyżej 6 tysięcy mieszkańców powyżej 75. roku życia muszą zostać utworzone Centra 
Zdrowia 75+. Powiat Nowotomyski nie spełnia tego kryterium (4719 osób powyżej 75. roku 
życia). W takiej sytuacji istnieje możliwość zawarcia porozumienia w sprawie utworzenia 
Centrum z powiatami ościennymi. 
 Przewodniczący zapytał, co będzie znajdować się w przedmiotowym Centrum? 
 Sekretarz odpowiedziała, że w ramach opieki geriatrycznej powinna być zapewniona 
m. in. wstępna ocena geriatryczna w podstawowej opiece zdrowotnej oraz utworzenie 
Centrum. Opieka geriatryczna obejmuje również leczenie w szpitalnych oddziałach 
geriatrycznych. W Centrum ma być zapewniona opieka lekarza, pielęgniarki, fizjoterapeuty, 
psychologa i dietetyka.  
 
 Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej o godzinie 13.24 dołączyła do obrad 
Komisji. 
  
 Radny Sylwester Kamyszek poprosił Kierownika Wydziału Infrastruktury Drogowej o 
przybliżenie informacji na temat prac na drodze powiatowej nr 2715P. 
 Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej poinformowała, że cały odcinek drogi 
został wyrównany. Do dogęszczenia drogi wykorzystano 350 ton kruszywa łamanego.  
 
 Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej o godzinie 13.29 opuściła obrady Komisji. 
 
b) Informacja z realizacji zadań Powiatowego Urzędu Pracy w 2023 roku oraz aktualna 
sytuacja na rynku pracy w Powiecie Nowotomyskim. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do informacji z realizacji zadań Powiatowego Urzędu 
Pracy w 2023 roku oraz aktualnej sytuacji na rynku pracy w Powiecie Nowotomyskim są 
pytania? 
 Pytań nie było. 
 Komisja przyjęła informację z realizacji zadań Powiatowego Urzędu Pracy w 2023 
roku oraz aktualną sytuację na rynku pracy w Powiecie Nowotomyskim na LVIII sesję Rady 
Powiatu Nowotomyskiego. 
 
c) Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Powiecie Nowotomyskim 
w 2023 roku: 
1) Komendy Powiatowej Policji, 
2) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, 
3) Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej, 
4) Powiatowego Inspektoratu Weterynarii, 
5) Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego w Powiecie Nowotomyskim w 2023 roku są pytania? 
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 Nikt się nie zgłosił. 
 Komisja przyjęła informacje o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w 
Powiecie Nowotomyskim w 2023 roku na LVIII sesję Rady Powiatu Nowotomyskiego. 
d) Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu 
Nowotomyskiego na rok 2024. 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 
 Wicestarosta o godzinie 13.32 opuścił obrady Komisji. 
 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 
realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 
- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 
- Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu, 
- Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Zespołu do spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Nowym Tomyślu, 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu. 

Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 
Przewodniczący zapytał, czy projektu uchwały są pytania? 

 Radny Marek Wichtowski zapytał, co obejmuje projekt pn. „Cyberbezpieczny 
samorząd - poprawa poziomu cyfryzacji cyberbezpieczeństwa Powiatu Nowotomyskiego”? 
 Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że projekt dotyczy wszystkich jednostkek Powiatu 
Nowotomyskiego. 
 Sekretarz Powiatu dodała, że kwota przeznaczona na realizację przedmiotowego 
projektu obejmuje m. in. zakupy inwestycyjne, przeprowadzenie audytu i analizy ryzyka 
wszystkich programów operacyjnych, opracowanie procedur bezpieczeństwa 
informatycznego, a także przeprowadzenia szkoleń. 
 Radny Sylwester Kamyszek zwrócił uwagę, że w związku z określeniem ostatecznej 
kwoty części oświatowej i rozwojem subwencji ogólnej na 2024 rok budżet Powiatu został 
zwiększony o 8.000.000,00 zł.  
 Skarbnik Powiatu dodała, że wysokość subwencji obliczana jest na podstawie wielu 
wskaźników tj. wskaźnik P, wskaźnik Pp, wysokość dochodów, czy ilość mieszkańców. 
  Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu 
Nowotomyskiego na rok 2024. 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 
Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski , Edwin Pigla, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (3) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
e) Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie uchwalenia zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2024 - 2035. 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany zaproponowane w przedmiotowym 
projekcie uchwały są konsekwencją zmian wprowadzonych w projekcie uchwały w sprawie 
zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2024 - 2035. 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski , Edwin Pigla, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (3) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
f) Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Rady Powiatu Nowotomyskiego. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Komisja podjęła dyskusję nad wprowadzanymi zmianami osobowymi w składzie 
Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej oraz składzie Zarządu Powiatu. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 
Komisji Rady Powiatu Nowotomyskiego. 
Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
NIEOBECNI (3) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
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 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
g) Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie stwierdzenia wyboru członka 
Zarządu Powiatu Nowotomyskiego. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie stwierdzenia wyboru członka 
Zarządu Powiatu Nowotomyskiego. 
Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
NIEOBECNI (3) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
h) Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie zatwierdzenia do realizacji w 
okresie od dnia 01.01.2023 r. do dnia 31.12.2024 r. projektu współfinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach Funduszy Europejskich dla 
Wielkopolski 2021-2027. 
 
 Przewodniczący poprosił Sekretarza Powiatu o zabranie głosu. 
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zwiększenia środków 
do projektu unijnego o kwotę 120.889.764,00 zł. Zmianie ulegnie podział wkładu własnego i 
dofinansowania unijnego. Z tego tytułu ulegnie zwiększeniu udział w projekcie osób objętych 
wsparciem. 
  Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie zatwierdzenia do realizacji w 
okresie od dnia 01.01.2023 r. do dnia 31.12.2024 r. projektu współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach Funduszy Europejskich dla Wielkopolski 
2021-2027. 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski , Edwin Pigla, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (3) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 



7 

 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
i) Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie założenia Branżowej Szkoły II 
stopnia w Zbąszyniu. 
 
 Przewodniczący poprosił Sekretarza Powiatu o przybliżenie treści projektu uchwały. 
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu 
wystąpił do Zarządu Powiatu z wnioskiem o utworzenie Branżowej Szkoły II stopnia w 
Zbąszyniu i Zarząd przychylił się do tego wniosku. 
 Skarbnik Powiatu dodała, że Dyrektor wystąpił z przedmiotowym wnioskiem, 
ponieważ lokalni przedsiębiorcy zgłaszali potrzebę kształcenia na poziomie szkoły II stopnia.   
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie założenia Branżowej Szkoły II 
stopnia w Zbąszyniu. 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski , Edwin Pigla, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (3) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
j) Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie włączenia Branżowej Szkoły II 
stopnia w Zbąszyniu do Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie włączenia Branżowej Szkoły II 
stopnia w Zbąszyniu do Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu. 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski , Edwin Pigla, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (3) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
k) Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie zasad udzielania spółkom 
wodnym dotacji celowej z budżetu Powiatu Nowotomyskiego na bieżące utrzymanie 
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urządzeń melioracji wodnych, trybu postępowania w sprawie udzielania tej dotacji i 
sposobu jej rozliczania. 
 
 Przewodniczący poprosił Sekretarza Powiatu o zabranie głosu. 
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że nastąpiła zmiana przepisów prawa unijnego 
dotycząca warunków udzielania dotacji. Stąd potrzeba podjęcia nowej uchwały. Dotacja dla 
spółek wodnych może stanowić pomoc de minimis lub pomoc publiczną, w związku z czym jej 
udzielenie odbywa się z uwzględnieniem warunków dopuszczalności tej pomocy, które zostały 
określone przepisami prawa Unii Europejskiej. Poza tym poprzednia uchwała w tej sprawie z 
24 lutego 2021 r. była podjęta na czas określony do dnia 30 czerwca 2024 r. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym 
dotacji celowej z budżetu Powiatu Nowotomyskiego na bieżące utrzymanie urządzeń 
melioracji wodnych, trybu postępowania w sprawie udzielania tej dotacji i sposobu jej 
rozliczania. 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Markowski , Edwin Pigla, Marek Wichtowski 
NIEOBECNI (3) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Andrzej Wilkoński 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad. 4. Wnioski i opinie Komisji. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy są jakieś wnioski lub opinie? 
 Nikt się nie zgłosił.  
 
Ad. 5. Sprawy różne. 
 
 Komisja podjęła dyskusję na temat zasad przyznania diet radnym. 
 
 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 
 

Przewodniczący 
Komisji Budżetowej 

i Rozwoju Gospodarczego 
 

/-/ Zbigniew Markowski 
  
 
Przygotował(a): Patrycja Dembniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


